

The Daylight Award 2020

The Daylight Award, established by VILLUM FONDEN, VELUX FONDEN and VELUX STIFTUNG, honours daylight research and daylight in architecture.

The jury conferred Daylight Award 2020 for Architecture to Juha Leiviskä (Finland), architect and designer, author of a number of religious buildings.

The Daylight Award 2020 for Research was attributed to neuroscientist Russell Foster (UK), today Director of the Nuffield Laboratory of Ophthalmology and Head of the Sleep

and Circadian Neuroscience Institute at the University of Oxford.

In the exceptional lifetime achievement category, the winner was Professor Emeritus of architectural history and design at the Center for Advanced Study at the University of Illinois Urbana-Champaign, Henry Plummer (USA).

<http://thedaylightaward.com/>

2ACAA 2020

The 2A Continental Architectural Awards (2ACAA) has been primarily structured and designed to acknowledge and recognize the noteworthy contributions of individuals and orga-

nizations in the field of Architecture worldwide.

The theme of 2ACAA 2020 is "Innovative Architecture in the Continents." You can submit your entries for 2ACAA 2020 between 25th July 2020 and 25th September 2020. The online judgment shall be undertaken between 10th and 25th October. The winners shall be announced on 10th November 2020. 2ACAA 2020 is a one-stage entry/ two-stage judging award.

<https://2acaa.2aincorp.com/>

The Kaira Loooro Competition 2020

The "Emergency Operations Centre" is

the 4th of the Kaira Loooro international architecture competition.

On 9th May 2020 the jury declared the 30 winning projects, including 1st, 2nd, and 3rd places, 2 honourable mentions chosen by Kengo Kuma and by the Balouo Salo Organisation, 5 special mentions, and 20 finalists.

The design goal was to create an EOC that manages humanitarian crises to facilitate activities that provide aid. The competition had an exceptional turnout with over 455 projects submitted from all around the world.

www.kairaloooro.com

Международные новости архитектуры / International Architecture News

В новостях представлены лауреаты премии «Дневной свет», результаты конкурса Kaira Loooro за 2020 год, а также анонс конкурса «Премия континентальной архитектуры 2А», который в этом году пройдет в Интернет-пространстве.

Ключевые слова: премия «Дневной свет»; 2ACAA; Kaira Loooro; международный архитектурный конкурс. /

The news section presents the winners of The Daylight Award 2020 and The Kaira Loooro Competition, and announces the theme of The 2A Continental Architectural Awards 2020, which will be conducted virtually this year.

Keywords: Daylight Award; 2ACAA; Kaira Loooro; international architecture competition.

Премия «Дневной свет»-2020

Премия «Дневной свет» (Daylight Award) вручается некоммерческими частными благотворительными фондами Villum Fonden, Velux Fonden и Velux Stiftung и отмечает выдающиеся исследовательские и

архитектурные работы, связанные с естественным освещением.

Жюри присудило премию в номинации «архитектура» Юхе Лейвиска из Финляндии, архитектору и дизайнеру, автору многочисленных религиозных сооружений.

Премии в номинации «исследования» получил нейрочеловек Рассел Фостер из Великобритании, директор Лаборатории офтальмологии в Наффилде и руководитель Института нейробиологии сна и суточного ритма при Оксфордском университете.

Специальной премии за «достижения в профессиональной деятельности» удостоился почетный профессор, преподаватель истории архитектуры и дизайна Центра перспективных исследований при Университете Иллинойса в Урбане-Шампейне Генри Пламмер (США).

<http://thedaylightaward.com/>

2ACAA 2020

«Премия континентальной архитектуры 2А» (2ACAA) призвана отмечать выдающийся вклад частных лиц и организаций в мировую архитектуру.



Проект-победитель Конкурса Kaira Loooro-2020 на проект операционного центра по чрезвычайным ситуациям. Авторы: Александра Врубель, Агнешка Витажек, Камил Овчарек из Польши / Winning project of Kaira Loooro Competition EOC – 2020's Edition. Project by Aleksandra Wróbel, Agnieszka Witaszek, Kamil Owczarek from Poland

Тема 2ACAA 2020 – «Инновационная архитектура на континентах». Заявки на участие можно выслать с 25 июля по 25 сентября 2020 года. Архитекторы и архитектурные фирмы со всего мира могут представить реализованные и нерализованные проекты в различных категориях. Онлайн-голосование жюри пройдет с 10 по 25 октября 2020 года. Победителей объявят 10 ноября 2020 года. Подача заявок на премию 2ACAA 2020 пройдет в один этап, а голосование жюри – в два этапа.

<https://2acaa.2aincorp.com/>

Конкурс Kaira Loooro 2020

Конкурс на проект операционного центра по чрезвычайным ситуациям – четвертый международный

архитектурный конкурс, который проводит организация Kaira Loooro.

9 мая 2020 года жюри объявило 30 победителей, в том числе 1, 2 и 3 места, 2 почетных премии, которые присудили известный архитектор Кенго Кума и организация Balouo Salo, 5 специальных призов и 20 финалистов.

Целью конкурса было создание проекта операционного центра по чрезвычайным ситуациям, который помог бы справиться с гуманитарным кризисом и облегчить предоставление помощи пострадавшему населению.

На конкурс было выслано более 455 проектов со всего мира, которые продемонстрировали глубокое понимание конкурсных задач и географического контекста.

www.kairaloooro.com



Церковь Доброго Пастыря (aka Pakila) в Пакиле, Хельсинки по проекту Юхи Лейвиска, 1997–2003. Фото: Арно де ла Шапель / Church of the Good Shepherd (aka Pakila Church, as located in Pakila, Helsinki) by Juha Leiviskä; 1997–2003. Photo by Arno de la Chapelle